



## PIHAK BERKUASA PENERBANGAN AWAM MALAYSIA

### KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

**KETERANGAN TAWARAN** : MEMBEKAL, MENGGANTI DAN MENTAULIAH SISTEM PABX TELEFON DI AKADEMI PENERBANGAN MALAYSIA (MAVA), SEPANG, SELANGOR

**JENIS TAWARAN** : TERBUKA

KOD BIDANG	BIDANG	SUB BIDANG	PECAHAN SUB BIDANG
21 02 01	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN TELEKOMUNIKASI	ALAT PERHUBUNGAN
21 02 02	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN TELEKOMUNIKASI	SISTEM PERHUBUNGAN/TELEKOMUNIKASI

**TARIKH MULA TAWARAN** : 30/06/2021 (RABU)

**TARIKH TUTUP TAWARAN** : 14/07/2021 (RABU), JAM 12.00 TENGAHARI

**TEMPOH SAH LAKU** : 90 HARI

**LOKALITI** : W.P. Kuala Lumpur, W.P. Putrajaya, Negeri Sembilan dan Selangor

## PERINCIAN TAKLIMAT

PERIHAL	TARIKH / MASA	LOKASI	PEGAWAI PENYELARAS	KEHADIRAN MAKSIMA
MEMBEKAL, MENGGANTI DAN MENTAULIAH SISTEM PABX TELEFON DI AKADEMI PENERBANGAN MALAYSIA (MAVA), SEPANG, SELANGOR	"BASED ON REQUEST"	AKADEMI PENERBANGAN MALAYSIA (MAVA), JALAN PEKELILING 2, 64050 SEPANG, SELANGOR	ASRI BIN AHMAD 017-397 1514	1

- 1) Taklimat/Lawatan Tapak bagi sebut harga adalah **TIDAK WAJIB**, walau bagaimanapun **sekiranya terdapat keperluan atas permintaan pembekal ianya adalah terhad kepada tarikh dan masa yang ditetapkan.** Pembekal dikehendaki menghubungi pegawai penyelaras dalam jadual di atas untuk membuat temujanji sebelum menghadiri taklimat/lawatan tapak tersebut.
- 2) Lawatan tapak (sekiranya perlu) adalah pada **7 Julai 2021 (Rabu).** Hanya satu (1) wakil syarikat dibenarkan untuk membuat lawatan tapak pada satu-satu masa dan tertakluk kepada kebenaran daripada pihak CAAM.
- 3) Pembekal hendaklah mematuhi SOP semasa menghadiri taklimat sebut harga bagi mengelak penularan wabak Covid-19 dengan memastikan amalan penjarakan fizikal, penggunaan hand sanitizer serta pemakaian pelitup muka. Pembekal juga diingatkan untuk mematuhi segala SOP yang telah ditetapkan oleh pihak MKN dan KKM.
- 4) **Selaras dengan 1PP PK2.1 perenggan 8 (vii)(a)(3)(vi), hanya penama di sijil akuan pendaftaran syarikat MOF sahaja yang boleh menghadiri sesi taklimat ini. Pembekal tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam sijil tersebut. Pembekal dikehendaki membawa sijil pendaftaran syarikat (MOF), cop rasmi syarikat dan kad perniagaan. Kegagalan mengesahkan kehadiran akan menyebabkan pembekal tidak layak menyertai sebut harga ini (sekiranya berkaitan).**